
Zápis z komise pro revitalizaci sídliště Šipší ze dne 25.1.2010 

 

Datum a čas konání: 25.1.2010,15.30 hodin 

Místo konání: Základní škola Jana Palacha 

Přítomni: viz prezenční listina 

Hosté: Ing.arch.Kremla, Ing.Suchánek, p.Kozák, Mgr.Roudný 

 

 

Program: 

- představení návrhu na modernizaci a rekonstrukci hřiště u ZŠ Jana Palacha 

- různé 

 

 Pan ing.Jirásek zahájil jednání, přivítal přítomné, poděkoval panu řediteli za možnost 

uskutečnění již tradičného lednového jednání komise v areálu školy. Hlavním bodem 

programu je představení návrhu rekonstrukce a modernizace sportovního hřiště u 

Základní školy Jana Palacha.Návrh prezentoval pan ředitel Mgr.Roudný 

 

Záměr na modernizaci a rekonstrukci hřiště Jana Palacha 

- záměr obsahuje tři běžecké dráhy, před tribunou čtyři 

- součástí hřiště je prostor pro vrh koulí, skok do dálky, skok do výšky 

- v návrhu jsou vymezena hřiště na volejbal, házenou, malou kopanou a další    

multifunkční hřiště, basketbal 

- pan ředitel měl ještě požadavek na tenis 

- každé sportoviště je oplocené nízkými mantinely 

- projekt uvažuje s malou tribunou ve stávajícím rozsahu ( není po celé délce,dle 

pana ředitele kapacitně dostačující, požadavek, aby byla zastřešená) 

- součástí návrhu  je také budova správce, šatny,WC, sprchy 

- uvažuje se o možnosti malého občerstvení 

- malé DH, zeleň, zázemí pro maminky s kočárky 

- areál bude osvětlen, bude tam stanoviště pro cyklisty 

- projekt uvažuje s požadavkem na zhotovení vjezdu z ulice J.Palacha- ohledně 

zásobování  

- všude bezbariérový přístup 

Dotazy ze strany členů komise: 

p.Berka – proč není taky hřiště pro florbal ,dnes je tento sport mezi dětmi oblíbený?? 

p.Roudný – pro tento druh sportu je vyhrazena tělocvična 

Ing.Jirásek –oplocené jednotlivých sportovišť je trvalé  anebo se s tím dá manipulovat 

??? 

p.Roudný – pravděpodobně ano , ještě si to ověří 

Ing.Vališ – má připomínku , že florbal nepovažuje vhodný do terénu, že je to dle jeho 

názoru spíš halový sport 

M.Hlavatý – jak to bude s využitím pro veřejnost ??? 

p.Roudný – jeho představa je taková , že veřejnost by tam chodila jednak za sportem, 

ale také za účelem odpočinku. To vyžaduje, aby tam byl někdo, kdo by na celý areál 

dohlížel – jak na bezpečnost, tak na zařízení; musela by tam být stanovena pravidla, 

určen správce, zodpovědná osoba…. 

Ing.Vališ – mohl by tam být také kamerový systém ,aby se vše ještě jistilo; moc se mu 

líbí navrhované sociální zázemí a technické zázemí hřiště tady byl vznesen požadavek na 

prověření dosahu kamer z ulice J.Palacha a Opletalova 

p.Roudný  - s kamerovým systémem moc nesouhlasil 

Ing.Jirásek –ještě by uvažoval o vyplnění prostoru v pravém rohu (směrem ke Kaňku) na 

nějakou relaxaci 

p.Roudný – souhlasí , taky o tom uvažoval – odpočinkový relaxační prostor s lavičkami 

- někteří členové komise se přimlouvali, zda by tam nemohl být prostor pro PETANG, 

M.Hlavatý ještě navrhoval umístění betonového ping-pongového stolu  

 

- dotaz – na rozpočet?? 



- P.Roudný – celkový rozpočet včetně DPH je 18 611 878,00 Kč 

- M.Kremla  i další členové - tribunu protáhnout po celé délce 

- Ing.Suchánek – zda jsou vyřešené pozemky ??? 

- P.Nováček – souhlasí s panem  Berkou, že florbal je mezi mládeží sportem číslo 1 

 

Závěr: komise podporuje modernizaci školního hřiště a žádá RM o podporu 

tohoto projektu. Ing.arch.Kremla prověří možnosti financování a na příští schůzi 

sdělí, jaké jsou možnosti. 

 

Různé 

- M.Hlavatý – opět se vrátil k plnění usnesení odboru investic č.34/09 – realizace 

parkoviště ;odbor investic doporučoval anketním způsobem zjistit, jaká forma parkování  

-hlídané parkoviště, placené místa… by vyhovovalo občanům..vyvstala otázka, koho 

pověřit provedením ankety – úkol: M.Hlavatý projedná možnost provedení ankety 

placeného parkoviště  

- Ing. Jirásek - v rozpočtu města 2010 je počítáno s částkou 1,5 mil.Kč na tyto účely 

- J.Kozák – prezentoval své putování po úřadech ohledně problému zjednosměrnění ulice 

Jana Palacha, jeho opakované jednání na DI; z města neodešel požadavek na 

zjednosměrnění na DI, dalším jeho požadavkem bylo pozvat předsedkyni OSBD pí 

Komárkovou na jednání komise sídliště z důvody řešení nepořádku v kontejnerových 

stáních; úkol:pozvat pí Komárkovou na 8.3.2010 zajistí Děkanovská 

- E.Krupičková – upozornila na roztrhané sítě na starém hřišti ve vnitrobloku –Opletalova 

– komise doporučuje:doporučuje závadu odstranit, zajistí technické oddělení 

- Ing.Jirásek – zkonstatoval kladné odezvy občanů na nové dětské hřiště ve vnitrobloku, 

je tam velká návštěvnost dětí 

- dotaz na technické oddělení – co bude se starým DH ;Ing.arch.Kremla navrhoval, aby 

se počkalo  s nějakou likvidací, až bude úplně dokončené nové DH,mohlo by tam být i 

hřiště pro seniory a nebo do toho prostoru vysadit více zeleně  a udělat tam oddychový 

klidový koutek 

- ing.Suchánek –RM a ZM se musí rozhodnout, co s tím dál 

 

 

Příští jednání se koná dne 8.března 2010 v 15.30 hodin v zasedací místnosti MÚ 

Václavské nám.182 

 

 

 
Zapsala:Alena Děkanovská 
Zápis ověřil:Ing.Zdeněk Jirásek a Martin Hlavatý 

 

 


